
Cinc pubilles opinen 
No hi ha dubte que les Festes de 

Primavera, de Palafrugell, seran en-
guany una mica magres. Nosaltres, 
amb un intent de què tothom ens di-
gui el que pensa sobre les mateixes i 
les imperfeccions que tenen, portem 
avui a aquestes planes de 9 PAIS a les 

pubilles de la nostra vila, que ens con-
testaren a unes preguntes que més que 
demanar bajanades han intentat re-
flectir assumptes d'un cert interès. 
Aquí estan les seves respostes i veu-
reu si l'intent ha estat vàlid o no. 

Isabel Palet 

Aquesta fou la primera noia que 
entrà en el joc, i així li demanàrem: 

—Creus que és suficient l'ajuda que 
el Municipi dóna per a desenvolupar 
aquests festeigs? 

—Per les referències que tinc, crec 
que sí; el que passa és que no es veu, 
car això d'haver de pagar entrades i 
d'altres coses no hauria de ser. Si el 
pressupost que destinessin a les festes 
fos suficientment elevat, no s'haurien 
de pagar entrades. 

Ja ho veieu. La Isabel, amb divuit 
anys i estudiant A.T.S., es mostra se-
gura i convençuda del que diu. I li 
preguntàrem quelcom de nou: 

—Trobaries encertat que s'intentés 
una aproximació al Carnaval, amb 
participació activa de tothom i el ca-
rrer fos una festa? 

—El Carnaval i les Festes de Pri-
mavera són molt diferents; el que cal-
dria és que aquesta última fos festa de 
tothom i que, a més, el Carnaval lluís 
com diuen els nostres pares que ho 
feia abans. (passa a la pàg. següent) 
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Mancades del 
necessari suport 
municipal 

al local i la segona a la necessitat d'a-
puntalar els carrossaires, per part de 
la Comissió, tot cercant, alhora, la 
coll·laboració de gent ja "bregada" a 
fer carrosses i que podria donar el seu 
consell sempre important, ja que no el 
treball, als joves que avui aguanten les 
nostres festes. 

—Optimista? 
- S í . I per què no? Per caràcter ho 

sóc. I, per tant, crec que tot ha de re-
soldre's satisfactòriament, car es trac-
ta de la supervivència d'una festa po-
pular de les més multitudinàries de la 
província. 

—I com es troba, per últim, la part 
econòmica? 

-L 'assumpte està bé, ja que les ca-

I 
ses comercia ls a juden en to t el que 
poden i donen exemple al nostre 
A j u n t a m e n t 

Pobre Ajuntament! Què haurà fet, 
que tothom li carrega el mort! No po-

Emili Ferrer: "El nivell de qualitat serà flac". 

dria ser que deixa de fer, precisa-
ment? Això serà, amic capaner... 

Xavier Amir 


